
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave 

 

Dátum: 8.10.2020 o 17:00 

Miesto konania: ZŠ Hlboká cesta 4, Bratislava 

Zasadnutie Rady školy bolo zvolané jej predsedníčkou Petrou Ďurčekovou na základe 

dohody a záverov na prvej ustanovujúcej schôdzi, ktorá sa konala (online) 1.10.2020. 

Prítomní: Petra Ďurčeková, Adam Berka, Zuzana Bzdúšková, Júlia Jakubovičová, Beata 

Krňanová, Daniela Krúpová, Roman Neuschl, Katarína Touquet Jaremová, Martina Uličná, – 

viď. prezenčná listina (príloha č.1). 

Neprítomní: Michal Sygút (neospravedlnil sa), Anastázia Pittnerová (ospravedlnila sa 

dodatočne). 

Pozvaní hostia: riaditeľka školy Adriana Šišková 

Predsedkyňa Rady školy konštatuje, že Rada školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave je tým 

pádom uznášaniaschopná.  

Program zasadnutia: 

• Otvorenie zasadnutia 

• Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti na školský rok 2019-2020 

• Rôzne 

• Prijatie uznesenia 

 

 

• Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave (ďalej len „Rada školy“ alebo 

„RŠ“) otvorila predsedníčka p. Ďurčeková, poďakovala všetkým prítomným členom za ich 

účasť na zasadnutí. 

• Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti na školský rok 2019-2020 

Riaditeľka ZŠ Hlboká cesta 4 Adriana Šišková odprezentovala prítomným Správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti na školský rok 2019-2020.  

Členovia RŠ požiadali vedenie školy o zahrnutie evidencie porovnania školských výsledkov 

ZŠ Hlboká cesta 4 nielen v celoslovenskom meradle, ale i porovnanie s ostatnými ZŠ v rámci 

Bratislava I. Toto porovnanie bude zahrnuté do nasledujúcich správ o výchovno-vzdelávacej 

činnosti. 

Viacero otázok a komentárov zaznelo zo strany členok RŠ pri bode 23 správy (Údaje o 

výsledkoch inšpekčnej činnosti vykonanej štátnou školskou inšpekciou). 



Riaditeľka Šišková deklarovala nulovú toleranciu voči šikane – aj preto sa zaviedol na škole 

podporný tím.  

A. Šišková vyjadrila výhrady k spôsobu zisťovania šikany na škole. Správa tiež referuje 

porušenie mlčanlivosti niektorých pedagogických a odborných zamestnancov (následne 

opatrenia zo strany vedenia školy boli vyvodené a zahlásené na št. školskú inšpekciu).  

Tiež potvrdila, že syn sťažovateľa (kt. podal sťažnosť ohľadne šikany) už nie je na ZŠ 

Hlboká cesta 4. Podľa št. školskej inšpekcie bol syn jedného zo sťažovateľov označený za 

najväčšieho agresora.  

Riaditeľka informovala, že správa št. školskej inšpekcie skonštatovala, že v spore bolo 

viacero agresorov (zistené podľa dotazníka vyplneného deťmi v dotyčnej triede), jedno z detí 

bolo označené za najväčšieho agresora (na škole už nie je), ďalší z označených odišli zo 

školy, resp. zostali. A. Šišková vyjadrila znepokojenie, že situácia spojená so šikanou sa 

podľa jej skúseností má riešiť diskrétne a osobne. Riaditeľka súhlasila s členmi RŠ, že 

v prípade šikany sa treba osobitne venovať aj obetiam. Správu v tomto rozsahu doplní. 

Riaditeľka potvrdila, že do správy doplní, z ktorého konkrétneho dokumentu čerpala 

informácie zaradené do bodu 23. predmetnej správy o výchovno-vzdelávacej činnosti na 

školský rok 2019-2020. 

Adriana Šišková ocenila v kontexte šikany na škole aktivitu zriaďovateľa – mediácia medzi 

účastníkmi sporu. Mediácia však nebola podľa zriaďovateľa zahájená, keďže jeden účastník 

sporu neprejavil opakovane záujem situáciu riešiť.  

Viacerí členovia RŠ sa pýtali na prijaté nápravné opatrenia na škole. 

Riaditeľka potvrdila, že agresor sa na škole už nenachádza.  

A.Šišková uviedla, že zaviedla ako nápravné opatrenie - podporný tím, tím odborných 

zamestnancov, komunikáciu so zamestnancami, špeciálny pedagóg, tímové stretnutia, 

stretnutia učiteľ - rodič. Tiež deklarovala, že situácia so šikanou už na škole bola, keď prišla 

(v novembri prišlo 6 sťažností).  

Na ZŠ Hlboká je snaha o alternatívne financie podporných profesií. Škola si podala projekt – 

Pomáhajúce profesie (MPC Prešov), aby mohli prijať psychológa, špeciál. pedagóga a 

ďalších asistentov (projekt bol úspešný, zamestnanci boli prítomní na škole 3 mesiace, 

náklady na mzdy ešte neboli preplatené kvôli sťažnostiam). Žiadosť zo strany RŠ doplniť do 

správy počty podporných zamestnancov. 

RŠ žiada doplniť taktiež informácie, ako sa bude v prípade podozrenia na šikanu postupovať 

v budúcnosti. 

Rada školy navrhuje tiež ako riešenie (nápravné opatrenie) navýšiť počty (odpracované 

hodiny) zamestnancov ako psychológ a špeciálny pedagóg. 

Diskusia pokračovala k ďalším bodom Správy. 

Členovia RŠ žiadajú doplniť fluktuáciu zamestnancov školy do slabých stránok školy 

(prezentovanej správy) a navrhnúť riešenia tohto problému. 



Predsedníčka RŠ navrhla, aby sa v budúcnosti projekty tvorili ako súčinnosť predstaviteľa 

školy a rodičov, napr. podľa tematických okruhov (e.g. IT, štatút nemeckej školy, prenájmy 

priestorov školy apod.). Návrh bol jednohlasne odsúhlasené všetkými prítomnými. 

RŠ prejavila veľký záujem prinavrátiť škole štatút nemeckej školy. P. Neuschl sa spojí s p. 

učiteľkou Rabelovou ohľadom tohto „projektu“. 

Adriana Šišková ďalej informovala, že škola si žiada o vrátenie odvodov v súvislosti s 

koronakrízou. Tejto žiadosti zatiaľ nebolo vyhovené. 

Členovia RŠ sa zhodli, že škola by mala využívať viac externé financovanie potrieb cez 

projekty. Predsedníčka RŠ podá žiadosť o financovanie cez projekt Raiffeisen "Gesto pre 

mesto" - oblasť vzdelávania (najneskôr do 15.10.2020). P. Berka vyzval prítomných, aby 

školu opäť zapojili do projektu Deti pre Bratislavu. 

Finančnú situáciu školy by pomohlo riešiť aj prenájom priestorov školy (e.g. historická 

divadelná sála a telocvičňa).  

Zriaďovateľ (p. Uličná) súhlasil, že mailom zašle prehľad finančnej situácie školy.  

Riaditeľka Šišková informovala prítomných, že správa o hospodárení školy bude podaná  

15.4.2021. 

Riaditeľka ďalej informovala, že zo strany žiakov (žiacky parlament) je veľký záujem 

odstrániť mreže a nainštalovať skrinky, preto škola už zakúpila 1. časť skriniek (momentálne 

sú v telocvičnom trakte). Do budúcna riaditeľka zvažuje možnosť refinancovania skriniek – 

ich prenájom žiakom za symbolickú sumu, vďaka čomu sa náklady na zakúpenie škole vrátia. 

RŠ sa zaujímala o pripravenosť školy na prípadný prechod školy vyučovania do dištančnej 

formy. Vedenie školy poukázalo na nevyhovujúce IT vybavenie učiteľského zboru (učitelia 

počas 1. vlny pandémie COVID19 museli využívať na online vyučovanie vlastné počítače, 

keďže tie školské boli nevyhovujúce). Tento stav sa momentálne na škole nezlepšil. Členom 

RŠ a Rady rodičov zašle predsedníčka RŠ zoznam výpočtovej techniky a jej aktuálneho stavu 

(pripravený v súčinnosti s vedením školy), aby sa následne mohli hľadať riešenia, ako škole 

pomôcť tento problém vyriešiť. 

Prítomní členovia RŠ sa jednohlasne zhodli, že do budúcna bude správa o výchovno-

vzdelávacej činnosti predložená RŠ vopred min. 5 dní pred zasadnutím RŠ (aby mali čas na 

jej dôkladné naštudovanie). Správa sa následne nebude prezentovať celá, no členovia RŠ 

budú mať možnosť klásť otázky ohľadne prezentovaného dokumentu. 

• Rôzne 

Ak to proti-pandemické opatrenia dovolia, telesná výchova sa bude môcť realizovať formou 

vychádzky / športovej aktivity triedy napr. v neďalekom Horskom parku. Krúžková činnosť 

bude možná, iba ak bude v súlade s nariadeniami Ministerstva školstva (e.g. turistický 

krúžok, hip-hop apod.). Riaditeľka Šišková informovala, že monitoruje nariadenia 

a odporúčania dotyčných orgánov a priebežne krúžkovú činnosť prehodnocuje. 

Prítomní členovia RŠ (na návrh p. Ďurčekovej) počas zasadnutia zvolili jednohlasne do 

funkcie podpredsedu RŠ p. Neuschla. Členovia RŠ sa ďalej jednohlasne zhodli, že nový 

štatút RŠ budú odsúhlasovať prostredníctvom mailového hlasovanie. 



Členovia RŠ sa zaujímali aj o situáciu chýbajúceho učiteľa matematiky a fyziky na 2. stupni. 

Vedenie školy bolo vyzvané, aby doplnilo informáciu o úväzku/aktuálnom počte pedagógov 

pre prvý i druhý stupeň, vďaka čomu by mohli byť pri hľadaní chýbajúceho učiteľa 

nápomocní aj rodičia.  

Ohľadne vybavenia školy zaznela ešte otázka, či je možné umiestniť do areálu školy (školský 

dvor) detské ihrisko, ktoré by bolo možné používať počas ŠKD. Vedenie školy ani 

zriaďovateľ v tom problém nevidia, no financie detského ihriska na škole nie sú. Je potrebné 

získať financovanie zo strany rodičov alebo sponzora. 

Ohľadom stravovania prejavili rodičia detí na 1. stupni záujem o väčšie porcie obedov (keďže 

deťom dávka určená pre 1.stupeň nestačí). Možnosť zväčšenia porcií za poplatok bude 

preverená  u p. vedúcej školskej jedálne. 

• Prijatie uznesení 

 

1. Rada školy prerokovala návrh na vzájomnú spoluprácu rodičov a predstaviteľov školy – 

kompetentný predstaviteľ školy a rodičov budú spolupracovať na jednotlivých projektoch 

napr. podľa tematických okruhov (e.g. IT, štatút nemeckej školy, prenájmy priestorov 

školy apod.). 

 

Hlasovanie: 

Za: 9        Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

2. Rada školy prerokovala návrh na predloženie rozpočtu školy - zriaďovateľ v zastúpení p. 

Uličná je povinný predložiť Rade školy rozpočet ZŠ Hlboká cesta a jeho čerpanie za rok 

2020 do siedmich kalendárnych dní. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9        Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

3. Rada školy prerokovala návrh na určenie lehoty na predloženie Správy - riaditeľ školy je 

povinný predložiť každú ďalšiu Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti najneskôr 5 dní 

vopred. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9        Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

4. Rada školy prerokovala návrh na voľbu podpredsedu - podpredsedom Rady školy bol 

zvolený p. Neuschl. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9        Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 



5. Rada školy pristúpila na záver k hlasovaniu o predloženom návrhu - ďalšie zasadnutie 

Rady školy sa uskutoční dňa 12.11.2020 o 17:00 hod. 

Hlasovanie: 

Za: 9        Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

 

 

Zasadnutie následne ukončila predsedníčka RŠ p. Ďurčeková. 

 

Zapisovateľka: p. Ďurčeková  

 

Overovateľka zápisnice: p. Touquet Jaremová. 

 

Príloha č. 1 Prezenčná listina 


